

Greetings,

This communication is in response to concerns regarding Advanced Placement testing for Dearborn Schools.

Earlier this week, the school district was informed that there may have been prohibited behavior during one of our testing sessions. In compliance with the guidelines listed in the Advanced Placement Coordinator's Manual, the district investigated the incident and reported the rule violation to the College Board, which is the organization that oversees Advanced Placement testing.

The specific violation was the following: "Students may not consult textbooks, notes, teachers, other students, or any other resource (including the prohibited equipment listed above) during the exam or during the break between Sections I and II of the exam, or during any unscheduled breaks." (AP Coordinator's Manual, Part 2 p. 21). It was determined that prohibited resources were stored on students' calculators.

Our goal is to ensure a secure testing environment and want to avoid the potential of having a whole testing session invalidated, which could be the outcome should there be continued violations.

As a result, and as recommended by the college board and in order to protect our students from further potential prohibited behaviors, students will need to either clear their calculator memory prior to their exam or use a district-provided calculator that meets the College Board's standards.

While the College Board's AP Calculator Policy states that calculators' memories do not need to be cleared for testing, this does not prevent districts from locally deciding to have the calculator's memories cleared if they feel that the integrity of the testing environment could be compromised. This does not violate any College Board policy or guidelines, and does not put students at a disadvantage for being successful on the AP exams. This has been confirmed by the College Board. The decision was made to protect the integrity of the AP testing sessions in order to ensure that no student's exams are invalidated.

We want all of our students to be successful and have equal opportunities for success. While having to clear one's calculator memory or use the district-provided calculators may cause undue stress, we feel compelled to take this action and trust the resilience of our students to be able to overcome this late change.

We will ask students to clear the memory on their calculators on the AP test where this is applicable. If they do not want to clear the memory on their calculators, they may use a district calculator.

Thank you



تحياتي،

هذه الرسالة هي استجابة لبعض المخاوف المتعلقة باختبار الانتساب المتقدّم (Advanced Placement test) في مدارس ديربورن.

تم، في وقتٍ سابقٍ من هذا الأسبوع، ابلاغ المنطقة التعليمية عن احتمال وجود سلوك محظور خلال أحد جلسات اختباراتنا. وامتثالاً منّا للمبادئ التوجيهية الواردة في دليل منسق الانتساب المتقدم (Advanced Placement Coordinator's Manual)، قامت المنطقة التعليمية بالتحقيق في الحادث وأبلغت مجلس الكليّة، وهو المنظمة المسؤولة التي تُشرف على اختبارات الانتساب المتقدم، عن المخالفة المذكورة.

كانت المخالفة المحددة: "لا يجوز للطلاب/الطالبات استشارة الكتب النصية، الملاحظات المدونة، المدرسين/المدرسات، طلاب وطالبات آخرين، او أي مورد آخر (بما في ذلك الأدوات الممنوعة المدرجة أعلاه) خلال الاختبار أو خلال الاستراحة بين القسم الأول والقسم الثاني من الاختبار، او خلال أي استراحة أو توقفٍ غير مجدول." (دليل منسق الانتساب المتقدم، الجزء الثاني، صفحة ٢١). وقد تم التأكد من تخزين موارد محظورة في آلات الطلاب الحاسبة.

ان هدفنا هو توفير بيئة اختبار آمنة ونريد تجنّب احتمال الغاء جلسة اختبار كاملة، الذي يمكن ان ينتج عن استمرار المخالفات.

نتيجة لذلك، وبناء على توصيات مجلس الكلية، وبهدف حماية طلابنا/طالباتنا من احتمال حصول مخالفات ممنوعة، سيتوجّب على الطلاب/الطالبات إما مسح ذاكرة آلاتهم الحاسبة قبل اختبارهم أو استخدام الآلات الحاسبة المقدّمة من المنطقة التعليمية التي تتوافق مع معايير مجلس الكلية.

وبينما تقول سياسة مجلس كلية الانتساب المتقدم المتعلقة بالآلات الحاسبة ان لا حاجة لمسح ذاكرة هذه الآلات للاختبار، الا ان ذلك لا يمنع المناطق التعليمية من التقرير محلياً بضرورة مسح ذاكرة الآلات الحاسبة إذا شعروا بانه تم الإخلال بسلامة بيئة الاختبار. ان ذلك لا يُخالف سياسة مجلس الكلية أو المبادئ التوجيهية، ولا يضع الطلاب/الطالبات في وضع غير مؤاتٍ للنجاح في اختبارات الانتساب المتقدم. وقد تم تأكيد ذلك من قِبل مجلس الكلية. لقد تمّ اتخاذ هذا القرار لحماية نزاهة جلسات اختبار الانتساب المتقدم بهدف التأكد من عدم الغاء اختبارات أي طالب/طالبة.

نريد لجميع طلابنا/طالباتنا ان ينجحوا وان يكون لديهم فرصاً متساوية للنجاح. ورغم ان الحاجة الى محو ذاكرة الآلة الحاسبة الخاصة أو استخدام الآلات الحاسبة الموفّرة من المنطقة التعليمية يمكن ان تُسبّب بعض الضغط الذي لا داعٍ له، إلا أننا مجبرون على اتخاذ هذا الإجراء ونثق بقدرة طلابنا/طالباتنا على التغلب على هذا التغيير المتأخر.

سنطلب من طلابنا/طالباتنا أن يمسحوا الذاكرة من آلاتهم الحاسبة في اختبار الانتساب المتقدم حيث تنطبق ذلك. وإذا لم يفعلوا ذلك، فان بإمكانهم استخدام الآلات الحاسبة للمنطقة التعليمية.

شكراً لكم